
Protokół 

z XLII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 
                odbytej w dniu 24 października 2006 r. w godz. od 900 do 1120 

                        w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. Dworcowej 3. 
 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               

p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  

w sesji uczestniczy 12 radnych (nieobecni radni: Pan Andrzej Bławat,                        

Pan Andrzej Skórski i Pan Bogdan Michnowski). 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 

 

Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 

uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 

obrad.  

 

Radni jednogłośnie 12 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 

następująco: 

 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Sprawdzenie obecności radnych. 
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4.  Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5.  Interpelacje i wnioski radnych.   

6.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budŜecie gminy, 

- zaciągnięcia kredytu, 

- ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych. 

7.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

8.  Podsumowanie kadencji Rady Gminy 

9.  Wolne głosy i wnioski.  

10. Zakończenie sesji. 

 



Ad.3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          

za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 

 

Radni jednogłośnie 12 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań               

w okresie międzysesyjnym. 

 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.5 
Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radni nie wnieśli Ŝadnych pytań ani wniosków. 

 

Ad.6 
Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

- zmian w budŜecie gminy  

 

Pani Danuta Skuza Skarbnik Gminy omówiła uchwałę w sprawie zmian                       

w budŜecie gminy. 

 

Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                         

za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy? 

 

Radni 12 głosami „za” przyjęli  

 Uchwałę Nr XLII/233/2006 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 

(Uchwała stanowi załącznik). 

 

- zaciągnięcia kredytu na „Budowę świetlicy wiejskiej w Orlu” 



 

Pani Danuta Skuza Skarbnik Gminy omówiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu na „Budowę świetlicy wiejskiej w Orlu” 

 

Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                         

za przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na „Budowę świetlicy 

wiejskiej w Orlu”? 

  

Radni 12 głosami „za” przyjęli  

Uchwałę Nr XLII/234/2006 w sprawie zaciągnięcia kredytu na „Budowę 

świetlicy wiejskiej w Orlu” 

 (Uchwała stanowi załącznik). 

 

- ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych 

 

Piotr Piwowarczyk – omówił uchwałę. 
 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań. 

 

Radni 12 głosami „za” przyjęli  

Uchwałę Nr XLII/235/2006 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego na drogach gminnych. 

 (Uchwała stanowi załącznik). 

 

Ad.7 
Odpowiedzi na interpelacje na ma. 

 

Ad.8 
Podsumowanie kadencji Rady Gminy. 

 

Krzysztof Michnowski – podziękował za współpracę 

 

Zbigniew Werczyński – podziękował za współpracę 

  

Maria Labuda – podziękowała za współpracę 

 

Gabriela Borowicka – podziękowała za współpracę. Szczególne podziękowania dla 

Pani Dyrektor Lucyny Piwowarczyk.za pomoc. 



 

Wiesław Szarmach – w imieniu swoim i StraŜaków podziękował za współpracę. 

 

Andrzej Skórski – podziękował za współpracę  

 

Paweł Zieliński – w imieniu sołtysów podziękował za współpracę 

 

Tadeusz Borkowski – podziękował za współpracę. 

 

Ludwik Szparkowski – podziękował za współpracę. 

 

Danuta Skuza – podziękowała za współpracę. 

 

Ad.9 
 

Obrady sesji zakończono o 11:20 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaprosił wszystkich na poczęstunek. 

 

 

 

 

 

  Protokołowała 

 

Anna Turzyńska 


